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HA QUEDADO
PROBADO que un
estadista no ha de

dejarse influir por uña
manifestación por

mucho que la misma
reúna a un 20% de

C la población, hacerlo
^ transmite inseguridad y

provoca que la fidelidad
del pueblo amaine. El
estadista ha de estar

dotado de la flexibilidad
necesaria para recibir
mensajes, pero no ha

de dar la sensación que
éstos le hacen actuar

distinto V mucho menos
actuar precipitadamente.

Duro castigo, fracaso,
hecatombe han sido

algunas de las expresiones que han
definido el resultado electoral del

político que, con un discutible sentido
de la oportunidad, convocó unas

elecciones, calificadas de innecesarias

y sumió al país en un período de
inactividad que perdurará hasta que el
nuevo ejecutivo no se consolide y lo ha
sumido también en una controversia
que lo más prudente es olvidarla por

una larga temporada y centrar los
esfuerzos en resolver, dentro de los
cauces disponibles, los problemas

reales que afectan a la colectividad.
Es evidente que los canales de

información de un gobierno que
convoca elecciones fuera de hora y
pierde 12 escaños, no están nada
perfeccionados. Lo primero que

habrá que hacer es mejorarlos en
beneficio de la fiabilidad de futuras
decisiones. Se responsabiliza al líder

de no haber cumplido la pretensión de
obtener "una mayoría excepcional",
se personaliza el fracaso quizá con
la intención de que
la coalición

salga indemne.
Los restantes

miembros de la
lista no deberían

admitirlo,
puesto que ello
les convierte en

figurantes, en
gente que no aporta
demasiado porque
permite que el líder
se equivoque, todo
parte del líder y es
éste el único que

toma decisiones y las bendice.
Al PSOE le pasó igual con ZP y ahora .

se ve en el trance en que se ve,
aunque, bien mirado, al PSC no le ha
afectado tanto como parecía que iba

a afectarle, en número de votos ha
quedado segundo, lo cual no está nada
mal considerando que su líder todavía

no ha tenido ocasión de demostrar
sus habilidades de p'arlamentario,
la convocatoria de elecciones le ha

favorecido, por fin podrá actuar en el
lugar que le corresponde, la situación
parlamentaria del PSC estaba un tanto
desbarajustada, ahora ya no, aunque

el grupo se haya reducido.
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FRANCESC MANCILLA | Granollers

Setanta un diputats entre CIU i ERC, tres més dels
seixanta vuit necessaris per conformar la majoria ab¬
soluta al Parlament.de Catalunya. Crec que no és un?
mal resultat pel conjunt del país malgrat les lògiques
expectatives per part dels nacionalistes catalans. Un
òptim resultat electoral que contrasta, en qualsevol
cas, amb el desastre ja anunciat d'un PSC que encara
segueix anant a la deriva.

doctor campos,
medalla de la ciutat

JOSEP ARENAS j Granollers

Com cada any les Medalles de la Ciutat s'atorgaran
al Teatre Auditori, aquest cop a l'empresa Estabanell i a
l'E.C. Granollers, ambdues amb motiu del seu centena¬
ri, i la tercera serà per a una persona que s'ho mereix
per una trajectòria excel·lent en el camp de la medicina
com és el doctor Josep Maria Campos. Molt merescu¬
des em semblen totes elles, però jo voldria destacar so¬
bretot la qualitat humana del doctor Campos, així com
la seva vida dedicada al nostre Hospital com a cirurgià
eminent que no tan sols ha fet una tasca extraordinària
als quiròfans, sinó que el seu tracte exquisit envers els
malalts l'han fet ser una persona estimada i respectada
en els àmbits humà i professional. Particularment, es¬
tic molt satisfet que el doctor Campos sigui reconegut
amb la Medalla de la Ciutat d'enguany.

agraïment a les
germanes josefines

FAMILIARS D'ANA PRAT | Granollers

Des d'aquestes línies volem expressar el nostre més
sincer agraïment a les germanes Josefínes, i a tot el
personal relacionat amb la residència St. Josep de Gra¬
nollers, pel tracte rebut en tot moment, la dedicació i
l'afecte amb que van cuidar la nostra estimada mare.
De tot cor, moltes gràcies.

' els gossos
, i el parc torras villà

JOSEP ESTAPE I TERNS | Granollers

Entenc que el parc és un lloc per a gaudir els ciuta¬
dans de Granollers, però sovint ens trobem amb força
impediments per fer-ne ús, avui diumenge mateix m'he
trobat la majoria de portes tancades. Això sí, quan
aconsegueixo entrar-hi disposo de diverses activitats
que ho compensen, tal com unes reunions a diferents
punts del parc on pots experimentar amb el consum de
certes herbes força recomanables, també un espai per
parlar amb "senyoretes que fumen i et diuen de tu",
un espai a l'aire lliure per tal d'utllizar com a serveis
públics, i tot acompanyat per una il·luminació adient
per dur a terme aquestes activitats, per cert no ens
oblidem des punts comercials de venda de productes
d'herboristeria.

Seria recomanable que l'Ajuntament ens digués
quantes actuacions ha fet la Policia Local i el perque
de cada una de elles, aprofito l'avinentesa per agrair a

algun agent la seva amabilitat en informar-nos de que
l'horari d'ús del parc s'ha d'ajustar a les seves necessi¬
tats i no a la dels ciutadans, això si, i sempre prioritzant
la seva atenció a les activitats del parc, vol actuar amb
molta diligència amb els propietaris de gossos solts ja
que suposen un gran perill per tots aquests usuaris
vip del parc (¿hi ha queixes a la policia local per cap

molèstia d'un gos?) Tal com deia avui mateix no hi ha¬
via cap gos al parc, diverses portes d'accés tancades i
el parc farcit de grupets "als llocs més il·luminats" ,

donant una agradable sensació de seguretat per tal
de passejar-hi. S'ha de reconèixer que quan hi ha els
gossos amb el seus propietaris la majoria d' aquesta
gent desapareix. En el seu moment es va demanar dis¬
posar d'un espai al parc per als gossos, i sembla que
ara es farà un "pipican", que segurament no s'utllizarà
gaire ja que el que necessiten aquests animals es poder
moure's amb llibertat una estona al dia. Sóc el primer a
no permetre que el meu gos embruti aquest espai que
utilitzem diàriament, i intento evitar cap situació que
provoqui molèsties, puc entendre que hauríem d'estar
a un lloc limitat, però sempre que permeti que els ani¬
mals disfrutin d'un espai per carrer i jugar amb altres
gossos, no reduït a un típic i poc agraït pipican.

A la pàgina web del mateix Ajuntament de Grano¬
llers es descriu el parc com: " ...l'espai verd amb més
pressió ciutadana del municipi, i pateix grans episodis
de vandalisme, malgrat que es tanqui als vespres...". Els
propietaris de gossos no som la solució del parc, però
ajudem a mantenir aquest espai només amb la nostra
presència, hi som cada dia, coneixem el parc i la vida
que s'hi desenvolupa millor que ningú, no és més lò¬
gic actuar contra aquest vandalisme que no contra els
propietaris de gossos que podrien ajudar i informar a
la Policia Local de les incidències si hi hagués la mínima
comunicació, no ens demanen sempre col·laboració
ciutadana?

PERE PI CABANES | Sant Hipòlit de Voltregà

L'Agència Tributària m'ha retingut l'any 2011 de la
meva pensió, la quantitat de 5.714,32 euros, que repre¬
senten 950.783 de les antigues pessetes.

L'import de les medecines que puc arribar a utilit¬
zar, durant l'any, segons la relació que la meva metges¬
sa de capçalera, ha facilitat a la farmàcia -malgrat que
he estat anys i anys només cotitzant i sense costar ni
cinc cèntims a la Seguretat Social- puja uns 600 i es¬
caig d'euros, que mai arribaré a gastar, ja que són son
moltes les vegades que deixo d'agafar-los, perquè en¬
cara no he utilitzat eí restant que m'en queden, però
per arrodonir dedueixo els 714,32 per la qual cosa han
quedat, per les arques de l'Estat, que avui dia sembla
que sigui com un pou sense fons, la quantitat de 5.000
euros que són 831.930 de les antigues pessetes i enca¬
ra no en tenen prou, que tenen la barra de cobrar-me,
un euro per recepte i ara a més a més, paguem el 10%
de l'import dels medicaments... aleshores, aquests
diners que m'han "fotut", m'agradaria saber per què
realment serviran... per pagar les sucoses pensions als
expresidents i els seus despatxos amb lloguers exhor-
bitabts i servei, que ells mateixos es van autoconcedir,
o les ambaixades de la Generalitat, que jo sé positiva¬
ment, hi ho he demostrat, que no serveixen per res, o
els suculents avantatges que els diputats també, s'han
autoconcedit.. i no acabaria... ves si ni'hi ha de coses

per retallar, abans d'atrevir-se com han fet, amb els
pensionistes.

Jo no sóc ni he estat mai franquista, però s'ha de
reconèxier que d'ençà que "gaudim" de la democràcia,
la totalitat de polítics haguts i per conèixer, han demos¬
trat sobradament, que no n'hi ha ni un, que.es pugui
aprofitar, ja que tots són una colla d'ineptes i "pruebas
son amores"... que només han anat a la seva... no han
sabut ni tan sols, "conservar", les millores socials que
ens va deixar el dictador Franco.

El que deia l'escriptor humorista Vizcaino Casas...
Viva Franco, con perdó!
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